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رصدخانه نماینده مجلس: مرغ ۶۰ هزار تومانی به ۱۰۰ هزار تومان رسیده
نماینده مردم رشت گفت: هیچ کس به فکر بازار و افزایش قیمت مرغ نیست؛ مجلس جلسه غیرعلنی تشکیل دهد تا مسئولان مربوطه توضیح 
دهند. جبار کوچکی نژاد در جلسه علنی امروز )یکشنبه ۷ خردادماه( مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی از افزایش قیمت کالا های اساسی 
انتقاد کرد و گفت: هیچکس به فکر بازار نیست و مرغ ۶۰ هزار تومانی به ۱۰۰ هزار تومان می رسد. 

حجت الاسلام و المسلمین سیدحسن خمینی در آیین رونمایی از نسخه جدید 

نرم افزار مجموعه آثار امام خمینی )ره( به ضمیمه آثار شهید آیت الله سید 

مصطفی خمینی و مجموعه تبیان که پیش از ظهر روز دوشنبه ۸ خردادماه در 

حسینیه جماران برگزار شد، با بیان این که امام تنها متعلق به موسسه تنظیم 

و نشر آثار امام نیست، بلکه تفاوت امام با تمام بزرگان است که همه هویت 

جمهوری اسلامی امام است ؛ اظهار داشت : اگر دیگران فکر کنند که پرداختن 

به آثار امام تنها وظیفه موسسه است، کار به جایی نمی رسد.

وی افزود: باید از بسیاری از نهادهای فرهنگی کشور گله کرد که نسبت به امام 

یا بی توجه  هستند یا یا کم توجه؛  نمی خواهم نام بیاورم اما این  نهادها یا 

تحلیل غلط دارند و یا توجه ندارند.

 بحث بر سر فرد یا شخص نیست، بلکه امام هویت تمام جمهوری اسلامی 

است. همه چیز را باید با امام مقایسه کرد؛ همچون قرآن که در دین بستر 

است و همه چیز دین با قرآن قیاس می شود، در انقلاب اسلامی نیز همه چیز 

با امام قیاس می شود.

سید حسن ادامه داد: اصل، امام است. هر چیزی که با امام در تضاد است باید 

کنار برود. این مساله را رهبر معظم انقلاب نیز تأکید دارد.

وی در پایان عنوان کرد: به دلیل آن که امام پایه گذار است، تمام هجمه ها 

متوجه ایشان است.

 چون هجمه کنندگان به خوبی می دانند اگر بنیان را بزنند مانند آن است که 

درخت بی ریشه خشک می شود. بنابراین، همه باید در این خصوص همت 

کنند و تنها موسسه تنظیم و نشر آثار امام در این زمینه فعال نباشد. بلکه با 

همکاری تمام بخش ها می توان اقدامات ارزشمند مشترکی انجام داد.

محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس از برخورد قاطع با لاابالی گری، رفتارهای 

سازمان یافته و هنجارشکنانه خبر داد. استاندار در پاسخ به سؤال خبرنگاران 

گفت: به هیچ وجه اجازه هنجار شکنی و رفتارهای خلاف شرع را در شیراز و 

استان فارس نخواهیم داد و با عوامل و عناصری که سازمان یافته در صدد ترویج 

لاابالی گری و فساد هستند، برخورد قانونی خواهد شد. رئیس شورای تأمین 

استان فارس با بیان اهمیت رعایت عفاف و حجاب و امنیت اخلاقی جامعه بیان 

داشت: مجموعه اقدامات سلبی و ایجابی در استان فارس در حال اجراست و 

دستگاه های فرهنگی، اقدامات مناسبی را در استان انجام داده اند و تلاش شده 

است در حوزه عفاف و حجاب با تدبیر و برنامه ریزی و ایجاد آرامش و تذکر در 

قالب های مختلف و طرح های ناظر و همچنین سامانه مردم رسی صورت پذیرد 

اما حساب حرکت های سازمان یافته یا کسانی که اصرار به قبح شکنی و مقابله با 

قوانین و مقررات دارند با بقیه جداست و وظیفه دستگاه های مختلف امنیتی و 

قضایی برخورد قاطع، مناسب و بجاست. ایمانیه از عزم دستگاه اجرایی و قضایی 

استان برای مقابله با ایستادگی در مقابل قانون خبر داد و اظهار داشت: در 

ماجرای حافظیه شیراز، براساس تصمیم مقامات قضایی، مدیر مجموعه حافظیه 

و دو نفری که رفتارهای خلاف شرع و هنجارشکنانه داشته اند، امروز تعیین 

تکلیف خواهند شد و مدیرکل میراث فرهنگی و گردشگری استان نیز تا مشخص 

شدن پرونده اجازه حضور در محیط اداری را نخواهد داشت./فارس

محمد دهقان در پاسخ به این که قوه قضائیه اخیراً 

با  مقابله  موضوع  ساماندهی  برای  را  لایحه ای 

بی حجابی و هنجارشکنی در زمینه کشف حجاب 

توسط  تصویب  از  پس  که  کرد  ارائه  دولت  به 

هیات وزیران به مجلس ارائه شد، به نظر شما 

این لایحه چقدر می تواند نظرات و دیدگاه های 

مختلف را در مورد این موضوع تامین کند، گفت: 

موضوع عفاف و حجاب همانطور که اشاره کردید، 

دارای ابعاد مختلفی است. به ویژه پس از حوادث 

اخیر که ناشی از اقدامات سازمان یافته بیگانگان 

بود، پرداختن به مساله حجاب نیازمند یک نگاه 

جامع نگر است. معاون حقوقی رئیس جمهور با 

بیان این که در این خصوص قوه قضائیه، لایحه ای 

را آماده کرد که به عنوان لایحه قضایی به دولت 

آمد و دولت هم سعی کرد از تغییرات بنیادین که 

شاکله لایحه قوه قضائیه را بر هم بزند، بپرهیزد، 

خاطرنشان کرد: طبیعتاً ممکن بود دولت درباره 

بخش هایی از لایحه، نظر دیگری داشته باشد، 

اما چون لایحه قضایی بود، ما سعی کردیم که 

حداقلِ تغییرات را در آن ایجاد کنیم. وی یادآور 

شد: البته ما نظر دولت را هم تدوین و در قالب 

یک لایحه پیشنهادی به نام خودِ دولت به همراه 

لایحه قوه قضائیه به مجلس ارائه کردیم تا در 

زمان بررسی مورد توجه نمایندگان و کمیسیون 

تخصصی قرار گیرد. لذا هم لایحه قضایی و هم 

لایحه دولت، در اختیار نمایندگان محترم مجلس 

شورای اسلامی است. نگاه دولت آن است که 

مساله حجاب تبدیل به دستمایه ای برای تعمیق 

شکاف و اختلافات در کشور نشود، بلکه مبنایی 

برای انسجام ملی باشد.

امروز  جلسه  پایان  در  محمدی  الهه  وکیل 

توصیف  مثبت  را  خود  موکل  دفاعیات  دادگاه 

کرد. شهاب میرلوحی با اشاره به جلسه امروز دادگاه الهه محمدی خبرنگار 

روزنامه هم میهن اعلام کرد: جلسه امروز از جهت دفاعیات موکل به شکل 

مثبتی پیش رفت. وی گفت: تاریخ جلسه بعدی متعاقبا اعلام خواهد شد. 

مسعود ستایشی سخنگوی قوه قضاییه در نشست خبری هفته گذشته 

گفت: وقت رسیدگی به پرونده الهه محمدی و نیلوفرحامدی خبرنگاران 

بازداشتی ناآرامی های مربوط به مرگ مهسا امینی در پاییز ۱۴۰۱ برای ۸ و ۹ 

خردادماه تعیین شده است. 

با دولت  را، همکاری  این دو خبرنگار  اتهامات  این  از  قوه قضائیه پیش 

و  امنیت ملی  علیه  ارتکاب جرم  برای  تبانی  و  اجتماع  آمریکا،  متخاصم 

فعالیت تبلیغی علیه نظام برشمرد./ایلنا

تصرف  پیشنهاد  نوشت:  ارشاد  اسبق  وزیر 

پیشنهاد  ایران،  سوی  از  افغانستان  خاک 

د  سا و سیا است. عطاالله مهاجرانی، فعال سیاسی نوشت: و مو

اما جواد خادم، مدیر سیاسی کودتای تیرماه ۱۳۵۹ مشاور سیاسی بختیار و 

رابط با سیا و موساد و نویسنده مقاله در جروزالم پست در اتاق نفس گیری 

در کلاب هاوس پیشنهاد می کرد ایران قسمتی از خاک افغانستان را تصرف 

کند، آنگاه از موضع قدرت با طالبان مذاکره کند به نظرم پیشنهاد موساد و 

سیا! در کلاب هاوس افرادی که موضع شان سرنگونی جمهوری اسلامی بوده 

است، سخت نگران ایران و نظام شده اند. با سخنان تند و تیز و تهییج 

احساسات می گویند، این وحوش طالبان شپشو را که از ایران نفرت دارند 

اینان فقط یک کلمه گفت،  به  براندازید! و طبل جنگ می کوبند! می توان 

کوتاه و گویا: خودتی!

کمیسیون  عضو  کوثری،  اسماعیل 

امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 

شورای اسلامی افزود: آرایش سیاسی، رسانه ای و فرهنگی دشمن نشان 

از طرح ریزی حساب شده علیه انقلاب اسلامی و نظام مقدس جمهوری 

اسلامی دارد. چنانچه در فتنه سال گذشته شاهد بودیم که چگونه تمامی 

رسانه ها و عناصر سیاسی و فرهنگی خود را به میدان آوردند و قریب به 

چهار ماه کشور را دچار حاشیه کردند، امروز هم شاهدیم که ادامه طرح 

دشمنان در خیابان و کوچه های شهرمان با کشف حجاب و پوشش های 

نامناسب برخی عناصر فریب خورده در حال پیاده سازی است، لذا باید 

دقت کنیم که دچار آندلس سازی نشویم و نسبت به اظهار نظر سلبریتی 

ها حساس باشیم و در اسرع وقت با تصویب قانونی جامع، مانع از تحرک 

پیاده نظام دشمن در عرصه های فرهنگی و رسانه ای باشیم.

نخستین جلسه 
دادگاه الهه محمدی 

برگزار شد

مهاجرانی خطاب به 
جنگ طلبان میان ایران 

و افغانستان؛
 خودتی!

گلایه سیدحسن خمینی از بی توجهی به امام خمینی )ره(

منتظر  اکنون  رییسی  ابراهیم  »سید  نوشت:  تابناک 

پارلمان  از تصمیم گیری  تا پس  تصمیم مجلس است 

نشینان درباره انتزاع وزارت صنایع و معادن و بازرگانی 

گزینه هایش را برای اداره این دو وزارتخانه به مجلس 

معرفی کند.در مورد وزارت صنایع و معادن گفته می شود، 

تصمیم نهایی گرفته شده و قرار است سردار سیدمهدی 

فرحی، جانشین وزیر دفاع به عنوان وزیر جدید صنایع 

و معادن به مجلس معرفی شود.او که در ابتدای دولت 

هم نامش به عنوان گزینه احتمالی وزارت صمت و دفاع 

دارد،  صنعتی  حوزه  در  زیادی  سابقه  بود،  شده  مطرح 

رئیس اسبق سازمان صنایع هوافضای وزارت دفاع بوده 

است. همچنین گفته می شود، اجازه های قانونی لازم 

برای حضور او در وزارتخانه مذکور اخذ شده است.

همچنین از دولت خبر می رسد، به محض تصمیم گیری 

مجلس برای تشکیل وزارت بازرگانی و تایید این موضوع 

پیشنهادی  گزینه  جمهور  رییس  نگهبان  شورای  توسط 

اش برای این وزارتخانه را در کنار گزینه پیشنهادی وزارت 

صنایع و معادن به مجلس معرفی خواهد کرد.آن طور 

وزیر  اقتصادی  معاون  صفری،  مهدی  شده،  شنیده  که 

توسعه  صندوق  رییس  غضنفری  مهدی  و  خارجه  امور 

ملی گزینه های اصلی رییس جمهور برای وزارت بازرگانی 

هستند.لازم به یادآوری است، افرادی نظیر سید مهدی 

منوچهر  و  برادران  مهدی  پاک،  پیمان  علیرضا  نیازی، 

منطقی که همگی جزو معاونان فاطمی امین بوده اند 

برای تصدی وزارت صنایع معادن و بازرگانی مطرح شده 

اند که تصمیم گیرندگان عالی دولت مخالف معرفی این 

افراد بوده و معتقدند که ادامه راه فاطمی امین در این دو 

وزارتخانه، اشتباه مهلکی برای این دو وزارتخانه خواهد 

بود.این نگاه در بین بیشتر نمایندگان مجلس هم وجود 

دارد و پارلمان نشینان در پیغام و پسغام هایی که برای 

در  که  دارند  تاکید  نکته  این  بر  اند  کرده  ارسال  دولت 

صورت معرفی افراد یاد شده توسط دولت،  مجلس به 

آنها رای اعتماد نخواهد داد.«

سردار کوثری: 

باید دقت کنیم 
که دچار آندلس 
سازی نشویم 

خبــــــــــــر

خبر

عکس

خبــــــــــــر

گزینه های رئیس جمهور برای وزارتخانه های صنایع و بازرگانی

 معاون رئیسی:

 نمی خواهیم مساله حجاب تبدیل به دستمایه ای 
برای تعمیق شکاف و اختلافات در کشور شود

دولت  وزرای  از  یکی  اعتمادآنلاین،  گزارش  به 

قبل و پسرش به اتهام دریافت رشوه و اخلال 

در نظام مالی در شعبه 5 دادگاه کیفری استان 

تهران پای میز محاکمه می روند. 

خبر بازداشت فرزند وزیر سابق سال 98 منتشر 

خبرگزاری  زمان  آن  در  آنچه  براساس  و  شد 

فارس منتشر کرد، وی به اتهام موضوعات مالی 

بازداشت شده بودند. 

رد و  فرزند وزیر  از سوی  اتهامات  این  هرچند 

حالا  اما  شد  آزاد  وثیقه  قرار  با  او  بعد  مدتی 

در  هم  او  پدر  بلکه  وی  تنها  نه  شده،  شنیده 

این پرونده به عنوان متهم شناخته شده است. 

اتهام  به  اساس  بر  که  نفر هستند  متهمان 14 

ماه  خرداد   20 مالی  نظام  در  اخلال  و  ارتشاء 

در شعبه 5 دادگاه کیفری استان تهران محاکمه 

خواهد شد.

وزیر سابق و پسرش 20 

خرداد محاکمه می شوند

صنف  سخنگوی  رضانواز  مهر،  گزارش  به 

که  است  یک سال  از  بیش  گفت:  جایگاه داران 

سهمیه بنزین با نرخ آزاد در کارت های سوخت 

در  تغییری  هیچ  و  است  لیتر   ۱۵۰ شخصی، 

سهمیه بندی و یا تغییر قیمت بنزین، نداشته ایم.

نواز افزود: از دیروز تا الان هیچ اتفاق جدیدی 

کارت  دولتی  سهمیه  کشور  تمام  در  و  نیفتاده 

و  بوده  لیتر   ۱۵۰ آزاد  سهمیه  لیتر،   ۶۰ سوخت 

از  از این مصرف کند می تواند  اگر فردی بیش 

قیمت ها  کند.  استفاده  جایگاه  سوخت  کارت 

سهمیه  لیتر   ۱۵۰ و  است  نکرده  تغییری  هیچ 

آزاد بیشتر از چند ماه بوده و خبر جدیدی اتفاق 

نیفتاده است.

سوخت  کارت  نکردن  ارائه  به  واکنش  در  نواز 

توسط برخی از جایگاه ها گفت: هر سکوی بنزین 

۸۰۰۰ لیتر روزانه سهمیه دارد و برخی از جایگاه ها 

این سهمیه را در طول روز تمام می کنند و دلیل 

می گویند  سوخت  جایگاه های  از  برخی  اینکه 

کارت نداریم همین موضوع است.

به دلیل ورود افراد بدون حجاب به حافظیه، مدیرکل میراث 
فرهنگی فارس از ورود به محل کار خود منع شد

تغییر قیمت بنزین بازهم 

تکذیب شد

در  مرودشت  نماینده  کوچی،  رشیدی  جلال 

جدید  لایحه  درباره  ایلنا  خبرنگار  با  گفت وگو 

لایحه  بگویم  نمی خواهم  من  گفت:  حجاب 

خوب است یا بد، اما این لایحه را خواندم تقریبا 

و  می بندیم  می گیریم،  شده  گفته  آن  در  دائم 

جریمه می کنیم ولی اصلا نگفته ایم کجا تشویق، 

ترغیب، حمایت و هدایت می کنیم. این موارد 

داخلش نیست و این یکطرفه به قاضی رفتن 

است. 

ما  اگر  است  این  بر  اعتقادم  کرد:  تاکید  وی 

بخواهیم چیزی را درست کنیم، در کنار قوانینی 

که می گذاریم باید عملکردمان در حوزه اقتصاد و 

معیشت آنقدر حوزه قوی باشد که مردم در رفاه 

باشند، آن وقت به ما اعتماد می کنند.

باعث  رفاه  کرد:  خاطرنشان  کوچکی  رشیدی 

رابطه متقابل میان مردم و دولت  ایجاد یک  

می شود همان اتفاقی که در زمان جنگ افتاد، 

آن زمان اگر دولت یا حاکمیت موضوعی را از 

همراهی  و  تبعیت  مردم  می خواست  مردم 

می کردند، الان هم همین است اگر این اتفاق 

رخ دهد، مردم با جان و دل همراهی می کنند. 

این مرحله هستیم،  وی گفت: هنگامی که در 

دقیقا بسیاری از رفتارهای کنش های اعتراضی 

باید  لذا  بازمی گردد،  حاکمیت  تصمیمات  به 

بتوانیم  تا  برویم  پیش  دیدگاه  و  نکته  این  با 

اقدامات موثری را پیش ببریم والا بعید می دانم 

باید  ما  بیفتد،  خاصی  اتفاق  کردن  جریمه  با 

قلب ها را همراه کنیم.

جای خالی تشویق و 

ترغیب در لایحه حجاب 

احساس می شود

وزیر کشور: 

پاسخ طرف طالبانی که 

درگیری را آغاز کرده بود، 

به شکل مقتضی داده شد

سردار امیرعلی حاجی زاده در جمع دانشجویان دانشگاه علم و صنعت گفت: آزمایش های موشک 

بالستیک هایپر سونیک ایران انجام شده و به زودی رونمایی می شود. وی با اشاره به اینکه این موشک 

جدید از همه سامانه های سپر موشکی عبور می کند، بیان کرد: این موشک سامانه های ضد موشکی 

دشمن را هدف قرار می دهد و یک جهش بزرگ نسلی در حوزه موشکی است.

سردار حاجی زاده: 

موشک هایپرسونیک به زودی رونمایی می شود

جلیل رحیمی جهان آبادی، نماینده مجلس نوشت: دیپلماسی ذلیلانه و تحلیل های متوهمانه در برابر »جنبش اصیل اسلامی طالبان« چه حاصلی برای کشور داشته است؟ 

امنیت مرزی؟ حق آبه هیرمند؟ قرار داد های تجاری و عمرانی؟ خفظ جان مرزبانان عزیز و مردم مرزنشین؟ حفظ غرور و غیرت ایرانی؟ حامیان طالبان پاسخ دهند.

انتقاد نماینده مجلس از حامیان »دیپلماسی ذلیلانه در برابر جنبش اصیل اسلامی طالبان«

وزیر کشور درباره تنش مرزی ایران و افغانستان 

و ارزیابی های صورت گرفته، گفت: این درگیری، 

درگیری مختصری بود و در ادامه برطرف شد و 

مذاکرات هم با طرف طالبانی صورت گرفت. در 

حال حاضر ما مشکلی نداریم و نقطه مرزی برای 

تردد باز بوده و در آرامش قرار دارد. احمد وحیدی 

در گفتگو با خانه ملت، در زمینه های تنش های 

مرزی ایران و افغانستان و ارزیابی های صورت 

گرفته، گفت: یک تیراندازی مرزی در مرز از طرف 

طبیعتا  و  گرفت  صورت  افغانستانی  مرزداران 

پاسخ آن ها هم به شکل مقتضی داده شد.


